
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 19 september 2017. 

Plats: Kostern  Öregrund Tid: 1300 

Närvarande: Thommy (ordf.),Britt-Marie, Monica, Hilkka, Wirginia, Kenneth, Birgitta, Lars-

Erik  Frånvarande:  Jan, Stina, Lisbeth. 

 

§79 Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§80 Har kallelsen gått ut i behörig ordning? Ja. 

§81 Val av justerare för mötet. Thommy och Wirginia. 

§82 Godkännande av dagordning. Ja. 

§83 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

 

§84 Inkomna skrivelser: Samtal med socialnämnden 2/10-2017 kl. 1800 i 

Rådhussalen. Alla bör gå från styrelsen.  

§85 Rapporter: Kenneth rapporterade att bilbingon inbringade totalt 32000:- denna 

säsong. Uppdelningen mellan GNIF/PRO var 60/40%. Nytt tillstånd läggs nu in 

på 3 år. Kommande uppdelning mellan GNIF/PRO bestämdes till 50/50%. 

Kenneth rapporterade trassel med siffror på bokföringen, där han tar hjälp av 

Lars-Erik att reda upp detta. Kenneth rapporterar att det behövs ca 45000:- i 

buffert. Hilkka rapporterade från PRO Samorganisationens  möte om bl.a att vi 

ska anmäla reseledare och ev. ersättare till Gunilla Gustafsson. Sam.org vill 

sätta fokus på trafikfrågor i allmänhet och fallolyckor i synnerhet. Mer info 

finns att tillgå av Hilkka. Wirginia meddelar att ”Jean ” är tacksam att våra 

annonser kommer ut i ”Annonsnytt ” numera. Thommy har varit på KPR möte 

där han tyckte att Kerstins politiska information var bra, men man kan inte 

ställa några frågor. Samhall har vunnit upphandlingen av städ, handling och 

tvätt. 

   

§86 Ekonomi:  Budget process, AU möte Torsdag 19/10-2017 hos Wirginia på 

Gräsö. (1100 – färjan). Styrelsemöte 24/10-2017 kl. 1300 i Kostern Öregrund. 

§87 Resor: 32 pers. till Tatuerade änkan. Hilkka tipsar om resa till Ljusfabriken i 

Ljusdal. Thommy om Julmarknad på Färna Herrgård i Skinnskatteberg (10-

12/11-2017 dagsresa). Beslut togs om att inte genomföra någon 

”julmarknadsresa” detta år. 



§88 Övriga frågor: Hilkka informerar om en utbildning  angående fallolyckor den 

2/10-2017. Hilkka informerar på månadsmöte. Utnyttja tjänster i kommunen. 

Monica frågade om föreningens 70- årsjubileum. Wirginia ställer frågan om att 

beställa blommor till begravningar för avlidna medlemmar? Beslut togs att inte 

beställa blommor. Beslut togs att endast tända ett (1) ljus för avlidna 

medlemmar. Thommy informerar om Yoga med Elin Skott. Monica tar kontakt 

med Elin. Bokcirkel kom upp som fråga? Thommy tog upp frågan om kopiatorn. 

Beslut togs att den skall skrotas. 

§89 Nästa styrelsemöte 24 oktober 2017. Kl. 1300 på Kostern Öregrund. 

§90 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 Vid protokollet   Justerare   Justerare 

 Britt-Marie Ruud Thommy Myhrberg Wirginia Hellman Arkhag

   

 _______________ ________________ ______________ 

 

                                                            

 

  


